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Industrimuseet Pythagoras har haft 16 000-19 000 besökare/år, enligt en artikel i 

  onsdagens Norrtelje Tidning. Museet har haft öppet året runt, men nu tycks vi 

  stå inför en drastisk försämring. 

I artikeln kunde vi åter läsa om det kärva ekonomiska läget museet befinner sig 

  i. År 2019 har museet nämligen fått 700 000 kronor mindre än vad de ansökte 

  om.  

Under våren har därför endast bokade grupper kunnat tas emot då ekonomin inte 

  räckt för anställning av tillräckligt med personal. Och läget för allmänhetens 

 besök i höst tycks vara fortsatt dystert på grund av det sparbeting nämnden 

  ålagts.  

Något tilläggsanslag har de styrande i Kultur- och Fritidsnämnden inte beviljat. 

  Inte ens ett tilläggsanslag på 400 000 kronor. 

 

 

Jag frågar därför Kommunstyrelsens ordförande: 

• Kommer du att vidtaga åtgärder för att säkerställa att Industrimuseet 

Pythagoras fortsättningsvis kan hållas öppet för allmänheten och för bokade 

besök? 
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